
Dačić: Najvažnije je da se svi zajedno borimo protiv COVID-19
subota, 11. april 2020.

Prvi potpredsednik Vlade i ministar spoljnih poslova Republike Srbije gostujući na Happy TV
izjavio je danas da je Republika Srbija u borbi protiv korona virusa na vreme preduzela sve
mere i uspela da izbegne "crne scenarije", pa se može reći da je epidemija pod kontrolom.  

Ministar Dačić rekao je da je aktuelna situacija pokazala da je potreban jak javni zdravstveni
sistem i da u njega treba ulagati. On je pohvalio javno zdravstvo u Srbiji, jer je pokazalo da su, i
pored manjkavost, prihvat ljudi i nega ljudi bolji nego na zapadu.

Šef srpske diplomatije naveo je da nema više državljana Srbije koji su zarobljeni na
aerodromima i na granicima i da se odmah reaguje kada se pojave takvi slučajevi, kao i da i
dalje stoji molba da ne dolaze u Srbiju, ako ne moraju.

Prema njegovim rečima, do sada se vratilo oko 5.000 ljudi, pola je došlo avionima, a pola
autobusima i kolima.
Već se pravi plan za sledeće dane, za danas je najavljen Beč, sutra Dubai, ponedeljak treba da
bude Malta, utorak Bratislava i Prag, sredu Oslo, četvrtak Pariz, naveo je Dačić.

On je istakao da se ne može po svakog građanina poslati avion i da postoje veliki problemi sa
dozvolama za letove. Gde ne može da se očekuje da dođe avion uvek savetujemo da ljudi dođu
bliže Srbiji, rekao je Dačić.

Upitan da li će kriza izazvana pandemijom korona virusa odložiti rešavanje pitanja Kosova,
Dačić je rekao da je ta tema danas u drugom planu.
"Najvažnije je da tamo bude mir, da nema sukoba, da se svi zajedno borimo protiv COVID-19",
rekao je Dačić.
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